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PROTOKÓŁ NR XLIX/18 

z posiedzenia XLIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

29 marca 2018 r. 

 

Przed rozpoczęciem sesji, Burmistrz Grzegorz Nowosielski i Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Elżbieta Piórkowska podziękowali Rewii Dziecięcej „Sylaba” za osiągane na arenie krajowej 

i międzynarodowej sukcesy oraz promocję Wyszkowa. Gratulacje w imieniu dzieci, 

młodzieży, opiekunów, rodziców i WOK „Hutnik” odebrała kierownik artystyczna rewii – 

Pani Irena Zdunek. 

Z-ca Burmistrza - P. Aneta Kowalewska, na ręce Dyrektorowa Szkoły Podst. Nr 5 – Pana 

Zbigniewa Szczerby, złożyła podziękowania dla uczniów, rodziców i nauczycieli szkoły, 

którzy aktywnie zangażowali się w akcję pomocową dla dzieci z ogarniętej wojną Syrii. 

P. Lidia Stępkowska – Pełnomocnik ds. Senioralnych wraz z przedstawicielkami Rady 

Seniorów, zaprezentowała zebranym gazetę informacyjną Seniorów - „ABC Seniora”.  
 

XLIX sesja Rady Miejskiej 
 

Obrady XLIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Wyszkowie, Aleja Róż 2. 

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęły się o godz. 10.20.  

Porządek obrad XLIX sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz 

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu sesji udział wzięli: 

1) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa; 

2) Aneta Kowalewska – Z-ca Burmistrza Wyszkowa; 

3) Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy; 

4) Dariusz Korczakowski – Skarbnik Gminy; 

5) Monika Pająk – Radca Prawny; 

6) Agnieszka Mróz - Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej; 

7) Ireneusz Mroczek – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej; 

8) Marek Wiśniewski – Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 

9) Mariusz Kowalski – Dyrektor WOK „Hutnik”; 

10) Jadwiga Kamieniecka – Kierownik Świetlicy „Słoneczna”; 

11) Małgorzata Ślesik-Nasiadko – Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. 

Cypriana Norwida; 

12) Mirosław Wysocki – Komendant Straży Miejskiej; 

13) Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji; 

14) Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami; 

15) Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych; 

16) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa; 

17) Lidia Stępkowska- Pełnomocnik Burmistrza ds. Senioralnych; 
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18) Leszek Marszał – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu; 

19) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. Obsługi Rady Miejskiej w Wyszkowie; 

20) Sołtysi oraz Przewodniczący Rad Osiedlowych (zgodnie z listą obecności). 
 

Ad. 1. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. 

W oparciu o podpisaną przez radnych listę obecności stwierdziła quorum, pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał.  

Następnie przywitała Burmistrza Wyszkowa – P. Grzegorza Nowosielskiego, Z-cę Burmistrza 

– P. Anetę Kowalewską, radnych, sołtysów, kierowników i dyrektorów gminnych jednostek 

organizacyjnych, naczelników, kierowników i pracowników Urzędu, lokalną prasę oraz inne 

osoby przybyłe na posiedzenie sesji.  
 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na 

posiedzeniu, chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian w porządku obrad. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek, aby z porządku obrad zdjąć punkt 5.7 

- projekt uchwały „w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 

Olszanka”. 

Pozostałe punkty przesunąć odpowiednio według kolejności.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie wnioskek 

zgłoszony przez Pana Burmistrza. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), radni przyjęli 

zmiany w porządku obrad. 

Po zmianach, porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za luty 2018 r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego; 

2) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wyszków w 2018 r.”; 

3) uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XLVI/459/17 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

30 listopada 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości 

oraz w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży; 

4) przyznania dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków; 

5) nadania nazw drogom położonym w miejscowości Ślubów; 

6) nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Leszczydół-Nowiny; 

7) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk; 

8) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Gulczewo; 

9) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Rybno; 

10) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, prowadzonych przez Gminę Wyszków, 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe 
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i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznane na rok 2018; 

11) zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2018 rok; 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018–2024; 

13) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 rok; 

14) wzniesienia pomnika w Wyszkowie; 

15) uchwalenia statutu Osiedla nr 12 utworzonego na terenie miasta Wyszków; 

16) podziału Gminy Wyszków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

6. Sprawozdanie z działalności Świetlicy „Słoneczna” za 2017 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana Norwida 

za 2017 r.  

8. Sprawozdanie z działalności Wyszkowskiego Ośrodka Kultury „Hutnik” za 2017 r. 

9. Informacja z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie za rok 2017. 

10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015 - 2017. 

Sprawozdanie za rok 2017. 

11. Sprawozdanie z realizacji programu „Wyszkowska Karta Rodziny” za 2017 rok. 

12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii w Gminie Wyszków w roku 2017. 

13. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej oraz komisji stałych Rady Miejskiej za 

2017 r. 

14. Zapytania i wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że protokół z poprzedniej 

sesji Rady Miejskiej z dnia 15 lutego 2018 r. został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej 

16 marca 2018 r. Uwag do protokołu nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła Informację Burmistrza Wyszkowa, dotyczącą wyników 

konsultacji w sprawie statutu Osiedla Nr 12, przeprowadzonych z mieszkańcami tego Osiedla.  
 

Ad. 4. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za luty 2018 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 5. 

Zgodnie z porządkiem obrad, Rada przystąpiła do rozpatrywania projektów uchwał.  
 

1) Żaneta Kozak – Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta 

Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
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Radny – P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/507/18 w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla 

Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego. 
 

2) P. Robert Garbarczyk– Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wyszków w 2018 r.”.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/508/18 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wyszków w 2018 r.”. 
 

3) P. Robert Garbarczyk– Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa 

przedstawił projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XLVI/459/17 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 30 listopada 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

zabudowanej nieruchomości oraz w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

ceny sprzedaży.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/509/18 zmieniającą Uchwałę Nr XLVI/459/17 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 30 listopada 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż zabudowanej nieruchomości oraz w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny sprzedaży. 
 

4) P. Robert Garbarczyk– Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/510/18 w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
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5) P. Iwona Kozon –Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom 

położonym w miejscowości Ślubów.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Adam Szczerba. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Naczelnik – Iwona Kozon. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/511/18 w sprawie nadania nazw drogom położonym 

w miejscowości Ślubów. 
 

6) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw 

drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Leszczydół-Nowiny.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/512/18 w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym 

położonym w miejscowości Leszczydół-Nowiny. 
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7) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Kamieńczyk.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/513/18 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Kamieńczyk. 
 

8) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Gulczewo.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/514/18 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Gulczewo. 
 

9) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Rybno.  
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Jan Hryniewicz poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/515/18 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej w miejscowości Rybno. 
 

10) Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, prowadzonych przez 

Gminę Wyszków, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez 

szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy kształcenia, na 

które dofinansowanie jest przyznane na rok 2018.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/516/18 w sprawie ustalenia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, 

prowadzonych przez Gminę Wyszków, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności 

i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane na rok 2018. 
 

11) Przewodniczący Komisji stałych Rady Miejskiej przedstawili plany pracy 

poszczególnych komisji: 
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1) Komisji Finansów i Gospodarki – P. Jan Abramczyk; 

2) Komisji Promocji i Kultury – P. Wojciech Rojek; 

3) Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – P. Jan Hryniewicz; 

4) Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych – P. Sławomir 

Wróbel. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny: 

1) Włodzimierz Gryz. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Przewodnicząca Rady – Elżbieta Piórkowska. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/517/18 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji 

stałych Rady Miejskiej na 2018 r. 
 

12, 13) Skarbnik - P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024 oraz projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekty uchwał omawiane były na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektów omawianych uchwał: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Pozytywna opinia dotyczyła obydwu  uchwał.  

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury oraz 

wniosek formalny radnego Włodzimierza Gryza, przyjęty przez Komisję: „zdjąć kwotę 

130.000 zł z inwestycji: Budowa drogi w dzielnicy przemysłowej od wysokości działki nr 

1345 do skrzyżowania z Aleją Marszałka J. Piłsudskiego – etap I i przeznaczyć ją na 

wykonanie oświetlenia ul. Ogródkowej.” 

Pozytywna opinia dotyczy obydwu projektów uchwał.  

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Pozytywna opinia dotyczy obydwu projektów uchwał.  

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Pozytywna opinia dotyczy obydwu projektów uchwał.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektami uchwał. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Adam Szczerba; 
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2) Włodzimierz Gryz – radny w trakcie dyskusji zgłosił następujący wniosek formalny: 

„Pozostawić w budżecie środki na budowę ul. Matejki do czasu pozyskania przez 

Gminę dofinansowania w wysokości 5 mln złotych.”; 

3) Krzysztof Sobieski; 

4) Sławomir Wróbel; 

5) Rafał Salwin; 

6) Jan Abramczyk; 

7) Piotr Turek – radny w trakcie dyskusji zgłosił następujący wniosek formalny: „Zdjąć 

z Placu Miejskiego 4,5 mln zł, zostawić 1,5 mln zł jako wkład własny na budowę 

ul. Matejki, a o pozostałą kwotę zmniejszyć zadłużenie Gminy”. W dalszej części 

dyskusji, P. Piotr Turek zmodyfikował przedstawiony wcześniej wniosek formalny. 

Nowy wniosek formalny, to: „Zdjąć z Placu Miejskiego 4,5 mln zł, zostawić 1,5 mln zł 

jako wkład własny na budowę ul. Matejki, a 2 mln zł przeznaczyć na dokończenie 

budowy ul. Św. Mikołaja, Dobrej Wróżki i Starej Baśni w Rybienku Nowym.”; 

8) Elżbieta Piórkowska; 

9) Radosław Biernacki; 

10) Czesław Lach. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Skarbnik – Dariusz Korczakowski; 

2) Naczelnik Wydziału Inwestycji – Urszula Fijałkowska; 

3) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski - odnosząc się m.in. do wniosku formalnego Komisji 

Promocji i Kultury, poinformował, że jeżeli pojawią się w budżecie wolne środki 

finansowe, to zostaną przeznaczone na oświetlenie ulic; 

4) Z-ca Burmistrza – Aneta Kowalewska. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska zgłosiła i poddała pod głosowanie wniosek 

formalny o zakończenie dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 1, wstrzym. się – 0), przyjęli 

powyższy wniosek.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie wniosek formalny 

zgłoszony przez Przewodniczącego Komisji Promocji i Kultury: „Zdjąć kwotę 130.000 zł 

z inwestycji: Budowa drogi w dzielnicy przemysłowej od wysokości działki nr 1345 do 

skrzyżowania z Aleją Marszałka J. Piłsudskiego – etap I i przeznaczyć ją na wykonanie 

oświetlenia ul. Ogródkowej.” 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 1, przeciw – 12, wstrzym. się – 8), odrzucili 

powyższy wniosek.  

W celu sformułowania wniosku formalnego przez radnego Adama Szczerbę, Przewodnicząca 

Rady ogłosiła 15 minut przerwy (do godz.12.35.) 

O godz. 12.35 Przewodnicząca Rady wznowiła obrady sesji. 

Radny – P. Adam Szczerba zgłosił wniosek formalny: „Zdjąć z budżetu 4,5 mln zł 

proponowane budowę na Placu Miejskiego, 1,5 mln zł przeznaczyć na budowę ul. Matejki, 

2 mln na budowę ul. Starej Baśni, Dobrej Wróżki, św. Mikołaja i Smoczej w Rybienku 



 

 

 

11 

Nowym, 0,25 mln zł na budowę ul. Na Skarpie (od ul. Wiklinowej do ul. Nadgórskiej), 

0,25 mln zł na budowę ul. Małej, 0,4 mln zł na budowę ul. Letniskowej, 0,1 mln zł na 

oświetlenie na terenach wiejskich.” 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie powyższy wniosek 

formalny. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 3, przeciw – 16, wstrzym. się – 2), odrzucili 

powyższy wniosek.  

Radny Piotr Turek i radny Włodzimierz Gryz zrezygnowali ze zgłoszonych wcześniej 

wniosków formalnych. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 2, wstrzym. się – 3), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/518/18 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 5), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/519/18 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 

2018 r. 
 

14) Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wzniesienia pomnika w Wyszkowie. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki 

(4 radnych głosowało za podstawą w kształcie Gwiazdy Dawida, 3 radnych za podstawą 

w kształcie prostokąta). 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury (bez 

głosowania nad kształtem podstawy). 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych (1 radny głosował za podstawą w kształcie 

Gwiazdy Dawida, 6 radnych za podstawą w kształcie prostokąta). 
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Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych (2 radnych głosowało za podstawą w kształcie Gwiazdy Dawida, 2 radnych za 

podstawą w kształcie prostokąta). 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Krzysztof Sobieski; 

2) Adam Szczerba – radny w trakcie dyskusji zgłosił następujący wniosek formalny: 

„§ 1. pkt 3. uchwały w sprawie wzniesienia pomnika w Wyszkowie otrzymuje 

brzmienie: Pomnik wzniesiony zostanie na placu Miejskim w Wyszkowie (dz. nr 

4761/1 obręb Wyszków)”; 

3) Włodzimierz Gryz; 

4) Sławomir Wróbel. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski; 

2) Z-ca Burmistrza – P. Aneta Kowalewska; 

3) Sekretarz – Anna Gołębiewska; 

4) Mecenas – Monika Pająk. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie wniosek formalny 

radnego Adama Szczerby: „§ 1. pkt 3. uchwały w sprawie wzniesienia pomnika w Wyszkowie 

otrzymuje brzmienie: Pomnik wzniesiony zostanie na placu Miejskim w Wyszkowie (dz. nr 

4761/1 obręb Wyszków)”. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 3, przeciw – 16, wstrzym. się – 2), odrzucili 

powyższy wniosek.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poinformowała, że głosowanie nad 

projektem uchwały będzie odbywało się w następujący sposób: 

 najpierw głosowana będzie wersja załącznika do uchwały (wersja I – prostokątna podstawa 

pomnika i jeżeli będzie taka konieczność, to wersja II – podstawa w kształcie Gwiazdy 

Dawida); 

 następnie głosowany będzie projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie I wersję załącznika 

do uchwały – podstawę prostokątną. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 15, przeciw – 2, wstrzym. się – 4), 

pozytywnie zaopiniowali wersję I załącznika – prostokątną podstawę pomnika. 

W związku z powyższym, II wersja załącznika nie była głosowana. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wzniesienia pomnika w Wyszkowie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 3), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/520/18 w sprawie wzniesienia pomnika w Wyszkowie. 
 

15) P. Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia statutu Osiedla nr 12 utworzonego na terenie miasta Wyszków.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/521/18 w sprawie uchwalenia statutu Osiedla nr 12 

utworzonego na terenie miasta Wyszków. 
 

16) Sekretarz Gminy – P. Anna Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

podziału Gminy Wyszków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na Komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny - P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Sławomir Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Radny – P. Jan Hryniewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni: 

1) Krzysztof Sobieski – radny w trakcie dyskusji zgłosił następujący wniosek formalny: 

„przebieg linii rozgraniczającej Okręg Nr 2 od Okręgu Nr 3 ustalić wzdłuż ulicy 

Pułtuskiej (dołączyć osiedle Kościuszki do Okręgu Nr 2)”. 

2) Andrzej Piątek. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Sekretarz – Anna Gołębiewska. 
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Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie wniosek formalny 

radnego Krzysztofa Sobieskiego: „przebieg linii rozgraniczającej Okręg Nr 2 od Okręgu Nr 3 

ustalić wzdłuż ulicy Pułtuskiej (dołączyć osiedle Kościuszki do Okręgu Nr 2)”. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 2, przeciw – 17, wstrzym. się – 1), odrzucili 

powyższy wniosek.  

Wiceprzewodniczący Rady – P. Piotr Turek przedstawił projekt uchwały w sprawie podziału 

Gminy Wyszków na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła wyniki głosowania. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XLIX/522/18 w sprawie podziału Gminy Wyszków na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 

okręgu. 
 

Ad. 6.  

P. Jadwiga Kamieniecka – Kierownik Świetlicy „Słoneczna” przedstawiła Sprawozdanie 

z działalności Świetlicy „Słoneczna” za 2017 r. (załącznik nr 3 do protokołu). 
 

Ad. 7. 

P. Małgorzata Ślesik – Nasiadko – Dyrektor Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej im. 

Cypriana Norwida przedstawiła Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki 

Publicznej im. Cypriana Norwida za 2017 r.(załącznik nr 4 do protokołu). 
 

Ad. 8.  

P. Mariusz Kowalski – Dyrektor WOK „Hutnik” przedstawił Sprawozdanie z działalności 

Wyszkowskiego Ośrodka Kultury „Hutnik” za 2017 r. (załącznik nr 5 do protokołu). 

Pytania dotyczące przedstawionego sprawozdania zadali radni: 

1) Adam Szczerba; 

2) Jan Hryniewicz. 

Na pytania odpowiedzi udzielił: 

1) Dyrektor – Mariusz Kowalski. 
 

Ad. 9. 

P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Informację 

z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie za rok 2017 (załącznik nr 6 

do protokołu). 
 

Ad. 10. 

P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Sprawozdanie 

z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za lata 2015 – 2017 (załącznik nr 7 

do protokołu). 
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Ad. 11. 

P. Sławomir Cieślak  Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

Sprawozdanie z realizacji programu „Wyszkowska Karta Rodziny” za 2017 rok (załącznik nr 8 

do protokołu). 
 

Ad. 12. 

P. Sławomir Cieślak  Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii w Gminie Wyszków w roku 2017 (załącznik nr 9 

do protokołu). 

Ad.13. 

Przewodniczący Komisji stałych Rady Miejskiej przedstawili sprawozdania (załącznik 

nr 10 do protokołu) z działalności Komisji: 

1) Lucyna Sosnowska - sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2017 r.; 

2) Jan Abramczyk – sprawozdanie z działalności Komisji Finansów i Gospodarki za 2017 r. 

3) Wojciech Rojek - sprawozdanie z działalności Komisji Promocji i Kultury za 2017 r.; 

4) Jan Hryniewicz - sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Spraw Społecznych za 

2017 r.; 

5) Sławomir Wróbel - sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 
 

Ad. 14. 

Radny – P. Rafał Salwin zwrócił się z prośbą o wyznaczenie przy targowisku miejsc 

parkingowych (namalowanie linii).  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zapewnił, że Urząd pamięta o tym i poprosił o chwilę 

cierpliwości. Poinformował, że jeszcze nie zaczęto malowania po zimie, ponieważ w nocy są 

przymrozki. W tej chwili miasto jest sprzątane, a malowanie rozpocznie się jak temperatury 

zarówno w dzień jak i w nocy będą dodatnie.  

Radny – P. Bogdan Kuchta spytał, czy na terenach wiejskich też będzie sprzątane? 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że tak. Już w niektórych 

miejscowościach rozpoczęto zamiatanie ulic. 

Radny – P. Krzysztof Sobieski spytał, czy po wakacjach dzieci będą miały jak dojeżdżać do 

szkół, skoro PKS Ostrołęka przestaje obsługiwać mieszkańców Gminy Wyszków?  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że dzieci ze szkół podstawowych 

dowożone są do szkół specjalnymi autobusami, natomiast kursy, realizowane przez PKS 

Ostrołęka przejmowane są przez prywatnych przewoźników i to powinno wystarczyć.  

Radny – P. Jan Abramczyk w imieniu mieszkańców Wyszkowa, zwrócił się z prośbą 

o doświetlenie przejść dla pieszych – naprzeciwko Spółdzielni Mieszkaniowej i następne dwa 

przejścia w kierunku ul. Prostej.  

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska przypomniała radnym o złożeniu do 

30 kwietnia oświadczeń majątkowych (w tym roku obowiązuje nowy druk oświadczenia -

zmiana w punkcie V). 

Radny – P. Sławomir Wróbel spytał, czy są jakieś nowe projekty na które można pozyskać 

dofinasowanie zewnętrzne?  

P. Żaneta Kozak - Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 

poinformowała, że tak. Gmina stara się o pozyskanie środków np. na poprawę jakości 
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środowiska miejskiego (zieleń miejska), na infrastrukturę rekreacyjną, będzie starała się 

również pozyskać środki na wymianę kotłów, na solary. P. Kozak dodała, że szczegółowe 

informacje, dotyczące solarów i wymiany kotłów, będą mieszkańcom przedstawione 

w przyszłym tygodniu. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że jeżeli chodzi o wymianę kotłów 

w ramach programów unijnych, to są to programy trudne i nieprzyjazne zarówno dla 

mieszkańców jak i dla samych Gmin. To Gmina ma robić przetargi i wybierać kotły dla ludzi. 

Prościej byłoby, żeby każdy zainteresowany sam zakupił odpowiedni dla swojego 

gospodarstwa kocioł. Ponadto programy unijne, przewidują dofinansowanie tylko w wysokości 

30% dla danego gospodarstwa. Urząd zastanawia się nad uruchomieniem dodatkowych 

środków z budżetu Gminy, tak by całkowite dofinansowanie dla gospodarstwa domowego 

wyniosło 50%. Takie działania na pewno zwiększyłyby ilość chętnych na wymianę kotłów. 

Radny – P. Jan Abramczyk zasugerował, że może Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej 

powinno się przyjrzeć przedstawionemu tematowi i zrobić rozeznanie co do możliwości 

podciągnięcia sieci cieplnej do domów prywatnych. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski uważa, że jak najbardziej Prezes PEC powinien 

ustosunkować się do tematu. Zapewne zrobi to, jak będzie przedstawiał sprawozdanie 

z działalności PEC-u za 2017 r.  
 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 14.55 uznając porządek obrad XLIX zwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad.  

Następnie Przewodnicząca Rady – Elżbieta Piórkowska oraz Burmistrz – Grzegorz 

Nowosielski, z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych, złożyli wszystkim 

najserdeczniejsze życzenia. 

 
Protokołowała        Przewodnicząca Rady 

Bożena Czerwińska       Elżbieta Piórkowska 


